

Lipstick Tube

product description

來複式軟管

商品介紹

Feature 特色

Application 應用

Specification 技術規格









An intuitive and easy-to-use tube packaging solution that is similar to lipstick. The twist mechanism with on and off system to let consumers have control of the amount to apply without any waste.

使用來複式設計,類似口紅管的使用方法,中束旋轉開即可出料。開關設計便 於消費者控制用量,防止多餘浪費。

More decoration options on the barrel such as metalized, hot stamping, offset and silkscreen printing to create chic styling.

中東可提供裝飾選擇,燙金、絲印、膠印、電鍍等等,創造更奢華的包裝外觀。



Different applicator options including flocking sponge, soft tip, flocking tip and roller ball. Cosmetics or skin care products can be applied on the skin with gentle touch.

提供多種配件選擇,包括氣墊絨毛、軟膠頭、絨毛頭、與滾珠等等,可搭配美妝品或是護膚品使用在肌膚上,帶來更舒適的肌膚觸感。

A perfect combination of applicator, formula and tube packaging. Suitable for on-the-go consumers without bring various separate tools

使用方法簡單且攜帶方便。配件,內容物與軟管的完美結合,只要一個產品即 可擁有全部。



Foundation 粉底液



Lipstick 唇蜜



UDN Packaging Corp.,

Tube Diameter 16 mm

Tube Diameter 16 mm					Updated: 2017/12/04					
Tube			Сар							
Head Code	Head Style	Normal Orifice	Cap Code	Cap Style	Key Data					Remark
					Diameter	Height	Taper	Corner	Orifice	Kemark
D16-LF01- SF02		-								Lip Stick Tube Flocked Applicator
D16-LF01- A29		-	PL033		14.6	45.3	0.5°	R0.5		Double Ball Applicator
D16-LF01- SA02		1.2								Silicon Applicator

UDN Packaging Corp.,

Tube Diameter 19 mm

Updated: 2017/12/0	4
lata	

Tube			Сар							
Head Code	Head Style	Normal Orifice	Cap Code	Cap Style			Key Dat			Remark
D19-LF01- SF02		-			Diameter	Height	Taper	Corner	Orifice	Lip Stick Tube Flocked Applicator
D19-LF01- A29		-	PL033		14.6	45.3	0.5°	R0.5		Double Ball Applicator
D19-LF01- SA02		1.2								Silicon Applicator